

Austria Trend

**HOTEL SAVOYEN  
VIENNA \*\*\*\***



## Exklusivität inklusive

Where exclusivity comes as standard.

Mitten im Botschaftsviertel gelegen, ist das Hotel Savoyen der ideale Ausgangspunkt für Ihre Veranstaltung in Wien. Der neue Seminarraum Eugenio erweitert das Angebot an Meeting- und Seminarräumen im Hotel Savoyen Vienna und beeindruckt im 7. Stock mit einem herrlichen Panoramablick auf die Wiener Innenstadt. In diesen 15 Räumen wird Ihr Event unabhängig von Zweck und Umfang für alle Gäste zu einem Ereignis wahrer Größe.

Located in the middle of the embassy district, the Hotel Savoyen is the ideal starting point for your event in Vienna. The new meeting room Eugenio expands the range of meeting and conference rooms at Hotel Savoyen Vienna and impresses on the 7th floor with a magnificent panoramic view of Vienna's city center. These 15 rooms suit every occasion and offer state-of-the-art technology as well as an elegant design.

**AUSTRIA  
TREND**  
HOTELS



Reservierung / Reservation

Tel. +43-1-206 33-9104  
[bankett.savoyen@austria-trend.at](mailto:bankett.savoyen@austria-trend.at)  
[austria-trend.at](http://austria-trend.at)

MEMBER OF  
VERKEHRSBUERO  
HOSPITALITY

## HOTEL SAVOYEN VIENNA \*\*\*\*S

- 309 Zimmer mit Klimaanlage, davon 43 Suiten
- 15 Seminarräume
- Vital- und Fitnessbereich
- Gratis WLAN
- 24 Stunden Rezeption- und Conciergeservice
- Parkgarage (gegen Gebühr)
- Zentrale Innenstadtlage
- Träger des Österreichischen Umweltzeichens
- 309 fully air-conditioned rooms, including 43 suites
- 15 conference rooms
- Gym and wellness zone
- Free WiFi
- 24 hour reception and concierge service
- Underground parking (additional charges apply)
- Central location
- Awarded the Austrian eco-label



## Boardroom Eugenio

Durch die großzügigen Räumlichkeiten, seiner ruhigen Lage im 7. Stock und der atemberaubenden Aussicht über Wien bietet unser neuer Seminarraum Eugenio den perfekten Raum für kleine Meetings wie auch private Veranstaltungen. Ob Business Meetings, kreative Workshops, diverse Feiern oder Konferenzen, unser Raum Eugenio mit atemberaubendem Blick auf das Schloss Belvedere bietet Ihnen die Atmosphäre, die Sie benötigen.

Der Meetingraum ist für bis zu 60 Personen, je nach Bestuhlungsart, für Sie verfügbar und bietet folgende Ausstattung:

- 75 Zoll HD Screen
- Barco Clickshare (kabelloses Präsentationssystem)
- Exklusiver Cateringbereich im Raum
- Panoramablick mit eigener Terrasse

**Halbtagspauschale**  
ab mind. 10 Personen, pro Person

**€ 91,-**

- Als auch diverse Meeting-Standards (Notizblöcke, Stifte, WLAN -Standardbandbreite)

Gerne versorgen wir Ihre Gäste durch unser regionales Getränkeangebot (inkl. Kaffee & Tee) mit der nötigen Energie. Auch kulinarisch sind Sie im Hotel Savoyen Vienna Bestens aufgehoben und genießen bei Buchung dieses Meetingraumes Köstlichkeiten auf Empfehlung des Küchenchefs:

- Vormittagspause mit Snacks nach Auswahl des Küchenchefs im Raum: süß und pikant, mit frischem Obst
- Saisonaler Businesslunch nach Verfügbarkeit Buffet oder Menü im Hotelrestaurant „Prinz von Savoyen“
- Nachmittagskaffeepause mit Snacks nach Auswahl des Küchenchefs im Raum: süß und pikant, mit frischem Obst

With its spacious layout, its quiet location on the 7th floor and breathtaking view over Vienna our new seminar room Eugenio offers the perfect setting for small meetings as well as private events. Whether it's a business meeting, creative workshops, various celebrations or conferences, our Eugenio with a stunning view over the Belvedere Palace provides the atmosphere you need.

The meeting room is available for up to 60 people, depending on the seating arrangement and offers the following features:

- 75 – inch HD screen
- Barco ClickShare (wireless presentation system)
- Exclusive catering area within the room
- Panoramic view with its own terrace
- Various standard meeting

amenities (notepads, pens, Wi-Fi with standard bandwidth)

We are happy to energize your guests with our regional beverage offerings (including coffee and tea). Culinary delights are also expertly provided at Hotel Savoyen Vienna. When booking this meeting room, enjoy dishes recommended by our chef:

- Morning break with snacks selected by the chef, served in the room: sweet and savory options, with fresh fruit
- Seasonal business lunch (buffet or à la carte, depending on availability) at the hotel restaurant „Prinz von Savoyen“
- Afternoon coffee break with snacks selected by the chef, served in the room: sweet and savory options, with fresh fruit

**Ganztagspauschale**  
ab mind. 10 Personen, pro Person

**€ 101,-**

**Half-day flat rate**  
from at least 10 people, per person

**€ 91.-**

**Full-day rate**  
from at least 10 people, per person

**€ 101.-**